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پیام های  برخی  یا  و  شهر  معابر  به  نگاهی  اگر 
مختلف  خدمات  از  همه  بیاندازید  شهروندان 
که  معابر   برخی  آسفالت  مشکلات  مثل؛  شهرداری 
مناسبی ندارد  وضعیت  و  هستند  چاله  از  پر  هنوز 
حفاری  برای  خیابان  یا  کوچه  یک  شدن  مسدود  تا 
گلایه   ... و  طولانی  مدت  به  خیابان  یک  آسفالت  و 
رئیس   ، خدامی  حسن  با  راستا  همین  در  دارند. 

شورای شهر گفت گویی انجام داده ایم.

سال ها  این  در  اینکه  به  توجه  با  خادمی  آقای 
صورت  شهری  معابر  آسفالت  زمینه  در  اقداماتی 
زمینه  این  در  شهروندان  گلایه  شاهد  چرا  پذیرفته 

هستیم؟
موضوع  یک  آسفالت  بخصوص  و  عمرانی   بحث  در 
به کار شورا  با شروع  بود که  حفاری های فاضلاب شهری 
از  و  کردیم  ورود  بحث  این  در  جدی   صورت  به  ششم 
ترمیم  و  دستورالعمل ها  رعایت  خواستار  پیمانکار  شرکت 
باشد و صورتجلسه تنظیم شد که شرکت  به نحو مطلوب 
جدول  و  رسانی  اطلاع  معبر  هر  پروژه  انجام  برای  باید 
و  انجام  ترمیم  قبلی  معابر  برای  و  کند  اعلام  بندی  زمان 

اگر نقاطی نشست کرده را اصلاح کند.

موضوع دیگر این مورد که علاوه خط اصلی فاضلاب 
این  با  پذیرد  صورت  منازل  به  فرعی  انشعاب  باید 
اتفاق دوباره ما شاهد حفاری در معابر شهر هستیم 

چرا همزمان این اتفاق صورت نپذیرفت؟
طی صحبتی که با شرکت پیمانکار فاضلاب داشتیم بیان 
پیمانکار وجود  انشعاب اصلی و فرعی دو  برای  کردند که 
انشعابات  بگیریم سپس  تحویل  را  اصلی  باید خط  و  دارد 
شود،  انجام  همزمان  صورت  به  اگر  و  کنیم  شروع  فرعی 
ما تلاش  برخی مناطق  بری می شود. در  پروژه زمان  یک 

کردیم این اتفاق بیفتد تا این مشکلات به حداقل برسد 
و  به همین در برخی مناطق مثل؛ شهرک برق همزمان 

انشعاب های فرعی را نیز انجام دادند. 

ضعیف  و  کم  نظارت  می رسد  نظر  به  که  چیزی 
پروژه های  برخی  بر  شهر  شورای  و  شهرداری 
بعد  و  می دهد  انجام  کار  پیمانکار  و  است  عمرانی 

مشکل ساز می شود؟
یکی از نکاتی که ما بارها تذکر دادیم بحث نظارت بوده 
نظارت  و  و شهرداری هستند  فرمانداری  کمیته  و  است 
ارایه  شهرداری  و  شورا  به  گزارشات  و  باشد  دقیق  باید 

شوند.

در حال حاضر آسفالت معابر پیمانکار در سیرجان 
می دهد؟ انجام 

پیمانکار  را  روها  پیاده  فرش  سنگ  و  گذاری  جدول 
در  می دهد،  انجام  عمرانی  سازمان  معابر  آسفالت  و 
سال های قبل چند مورد به پیمانکار واگذار شد به دلیل 
بحث قیمت ها نتوانست پروژه ها را به نتیجه برساند و در  

انجام می دهد. نهایتا سازمان عمران آسفالت را 

و  است  شهری  سبز  فضای  بحث  دیگر  موضوع 
فضای سبز در شهر ما دچار مشکلات زیادی است، 
در این زمینه چه کارهایی شورا و شهرداری انجام 

داده است؟.
سرانه فضای سبز شهر ما نسبت به شهرهای دیگر  بالاتر 
است و سرانه هر فرد 15 متر اعلام شده بود که در شهر 
ازای هر فرد 22 متر فضای سبز است و مساحت  به  ما 
طبیعتا  و  است  هکتار   540 حدود  سیرجان  سبز  فضای 
که  می خواهد  زیادی  بودجه  سبز  فضای  از  حجم  این 
شده  توجه  آن  به  تر  کم  قبل  دوره های  در  متاسفانه 

گفت و گو با حسن خدامی، رئیس شورای شهر سیرجان پیرامون مشکلات مختلف شهری؛

85 درصد بودجه سال جاری   
شهرداری محقق شده است  سجاد حیدری فرد
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